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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 45 din data de 02.02.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 11 consilieri locali. Absentează următorii: Chirilă 
Gabriela – Violeta, Darabă Iulian – Cezar, Sandu Sergiu, Moroșanu Gabriel, Murariu 
George – Bogdan, Pintilii Marius – Claudiu, Stoica Cozmin și Mateiciuc Silviu – Nicolae.   
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua! Supun aprobării 
dumneavoastră ordinea de zi, respectiv:     

             1. Proiect de hotărâre privind preluarea personalului medico – sanitar de specialitate 
din unitățile de învățământ preuniversitar de stat în structura de personal medico – sanitar 
angajat de autoritatea administrației publice locale, precum și suplimentarea statului de 
funcții - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon;  
             2. Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării plăților restante către furnizorii de 
imobilizări din veniturile secțiunii de dezvoltare ale anului 2024 - iniţiator, viceprimar – ing. 
Constantin Bulaicon;    
  Ordinea de zi se aprobă în unanimitate, respectiv cu 11 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind preluarea personalului medico-sanitar de specialitate din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat în structura de personal medico-sanitar angajat 
de autoritatea administraţiei publice locale, precum şi suplimentarea statului de 
funcţii  - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Prin Ordinul nr. 3040/2024 s-a 
aprobat  procedura  de predare-preluare a personalului medical de specialitate  din 
unitățile de învățământ preuniversitar de stat, inclusiv din unitățile de învățământ special 
de stat și din creșele publice alocate învățământului universitar de stat, în structura de 
personal medico - sanitar angajat de autoritățile administrației publice locale. După ce noi 
am luat legătura cu toți factorii decizionali, ca să ajungem la o concluzie clară, pentru că, 
din hârtiile pe care noi le-am primit spuneau  că, noi trebuie să le preluăm. Dar nu erau 
foarte clari. Toți factorii decizionali, de la sănătate, de la unitățile respective, de la care 
trebuie să preluăm personalul, au zis că acesta este ordinul și că noi trebuie să preluăm. 
Și atunci, la urgență, am inițiat acest proiect de hotărâre. Este vorba de patru asistente 
medicale de la Grădinița cu Program Special și două de la Creșă. Urmează ca Ministerul 
Sănătății, în termen de 10 zile de la semnarea protocoalelor, să asigure condițiile de 
finanțare, cu salariile aferente  personalului medical aferent. Ținând  cont de ce v-am 
prezentat, vă rog să analizați și să aprobați acest proiect de hotărâre, la urgență. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Pentru că noi trebuie să 
mergem luni cu cele două protocoale, cel de la Creșă și cel de la Grădinița Specială, 
pentru a fi avizate de Direcția de Sănătate Publică și de Inspectoratul Școlar Județean. 
De asta a fost nevoie să vă convocăm de îndată. 



 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – secretar comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 10 voturi „pentru”. D-na 
cons. local, prof. Amarie Mariana nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat dreptul 
de vot. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea achitării plăților restante către furnizorii de imobilizări din 
veniturile secțiunii de dezvoltare a anului 2024 - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin 
Bulaicon. 
      D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Au rămas plăți restante din lunile 
noiembrie, decembrie, pentru că am avut alte angajamente de plată și cum am primit 
între timp banii necesari, am inițiat la urgență acest proiect de hotărâre, din două motive. 
Unul este acela de a nu avea restanțe și al doilea este că nu putem accesa credite dacă 
avem restanțe.  Fălticeniul nu a avut restanțe. A fost situația asta că nu erau destui bani 
la buget. Noi am plătit în avans la proiectul ”Reabilitare, extindere și modernizare sistem 
iluminat public” și ei ne-au returnat sumele necesare. Supun aprobării dumneavoastră și 
acest proiect privind”aprobarea achitării plăților restante către furnizorii de imobilizări din 
veniturile secțiunii de dezvoltare a anului 2024”. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – secretar comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
11 voturi „pentru”. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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